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Greveskogen videregående skole  
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Roller i SU-SMU     Navn   

Leder (elev)    Lina Adham Mohamed Elsayed Elmawardy  

Nestleder (elev)  Oda Margrethe Langeland Christensen 

Andre elevrepresentanter    Elevrådsstyret  

Rektor/skolelederrepresentant    Bård Rune Landa  

Ansattrepresentant(er)    Hilde Wold  

Skoleeierrepresentant    Anita Ekeland Larsen  

Representant 
skolehelsetjenesten  

Kathrine Viken Foyn  

 

 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  

I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med tidsfrist.  

Saksliste og referat lagres i skolens kanal i OF-SU-SMU. 

Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 

hjemmeside. 
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 Møte 5: 20/3 2023 

Til stede: Hilde Wold, Anita Ekland Larsen, eva Weber, Caroline Sobczak Aarø, Rania Shahin, Thale 

Høyte, Julie Hafell, Adrian Lindberg, Leander Thormodsrud Andersen, Kathrine Viken Foyn, Nikolai 

Øien-Sramek, Bård Rune Landa, Sara Campbell Sandvand, Oda Margrethe Langeland Christesen, 

Ingvild Mydland, Antonio Begic, Johannes Wendt 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker  

FAST SAK Rektor informerer om oppfølging 

av saker fra forrige møte, 

hvordan er innspillene fra 

SU/SMU fulgt opp?  

- Rus: gode tilbakemeldinger fra 2klasse ikke fra 3klasse. 

- Samarbeid mellom fylkeskommunen konkluderer med å 

motvirke utenforskap: overordnet oppgave 

- Fornøyd med skoleklubbene 

-  

 Nytt elevrådsstyret 

Vi takker formelt av det 

gamle styret og ønsker det 

nye velkommen 

  

 Porselensrunden Elever og ansatte fra porselensgjengen kommer for å 

informere om deres arbeidsoppgaver og for å belyse 

noen utfordringer. 

Utfordringene håper de at dere, ledelse og skolen ellers 

kan hjelpe dem litt med å løse, og ikke minst å gjøre 

jobben deres enklere. AHT/Hilde 

• Aht går porselensrunden hver uke 

• Vanskelig med sortering  

• Folk er generelt ikke veldig flinke- ekkelt med 

rester 

• Grønne kasser lir brukt som søppelbøtte 

• Vi i elevrådet kan hjelpe med å nå ut til skolen 

• Samarbeid med renhold gjør det lettere 

• Aht oppfordrer til at andre skal gå med dem på 

runden 

• Lage ordning for å helle ut kaffe osv fra kopper 

• Ta opp på plenumsmøte 

• Elevrådet kan gå rundt og informere i klasser 

• Ha saken oppe ofte 

• Lage powerpoint 
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• Thale, Nikolai, Julie, Eva, Oda, Ingvild- torsdag 30 

mars, ved biblioteket 11.50 

 Saker fra årsmøtet 

 

Vi bruker mest tid i møtet på denne saken, og styret har 

en plan for gjennomgang. 

• Skole merch: hettegenser, totebag, koster? 

o God ide å spørre aht, men det kan ta tid. 

Kan bestilles fra andre steder og.  

o Undersøkelse for elevene, hvor mange vil 

ha og hvor mye vil de betale. 

o Tverrfaglig prosjekt med salg og service, 

eller bedriftsøkonomi 

o Bygge en felles identitet for greveskogen, 

positivt med gensere.  

o Skolen har ikke penger til merch 

• Ovner i klasserom: spre dem 

o Nei, ovnene er plassert der varmen skal 

spres best. 

• Lekkasje i tak, hvorfor? 

o Kun da det er mye snø, ikke bekymring  

• Lydstøy- ventilasjon? 

o Ingenting å gjøre med.  

o Mest susing fra ventilasjonsanlegget 

• Flere sofaer i aula, flere muligheter til 

sittegrupper. Utnytte gangene der det før har 

vært skap. Kostnader. 

o Det er satt sofaer nede i gangene, sofaer 

er populære og blir tatt andre steder 

o Vil ha flere sofaer, 30-50 tusen kroner 

• Bedre stoler i klasserom- mange brekker, hadde 

vært fint om de var mer komfortable. Jevnlig 

sjekk på kvaliteten 

o Gjør innkjøp hvert år 

o Er allerede i rutine 

• Bedre lyskvalitet: mye slitsomt lys, løsning med 

persienner 

o Fått penger til nye persienner 

o Kommer der det må byttes ut og andre 

rom 

• Luftkvalitet: måle i de verste periodene. Veldig 

tett luftkvalitet 

o Målte fra september- høstferie 
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o Ikke noe poeng i å gjøre det igjen 

o Samarbeider med bedriftshelsetjenesten 

og det er ikke alltid det går an å gjøre mye 

med dette. Kanskje det vil bli vurdert 

nyere ventilasjonsanlegg 

• Fravær: gyldig fravær for å sitte på stillerom. 

Lapp av helsesøster/veileder om at en har vært 

der. En god ordning.  

• Fravær: forskjellig fra lærere om fravær, lik 

ordning. Hva er regelen? Lettere å bare skulke 

enn å være i timen med fravær. Føre fravær på 

timer.  

o Stillerom kan skje i pauser, vi stopper ikke 

vanlig aktivitet for dette 

o 45 minutter inn er fravær, før er 

anmerkning- like regler for alle skoler i 

fylke 

o På udir står det at helsesykepleier kan få 

lapp om gyldig fravær, mener dette er 

flyttet opp på fylkesnivå. Hvis noen 

kommer og har behov skrives gyldig 

fravær opp.  

 

• Bind og tampong: få det på doene? Større utvalg 

hos Hilde og helsesøster? - Hvor kommer 

pengene fra og hvor mye brukes her? Hvis det er 

et budsjett kan det kombineres- hvis vi får penger 

til det. 

o Kroppsøvings budsjett, er ikke penger 

som kan overføres.  

o Snakket om utvalg, men kjøper det 

billigste 

o Hvis det blir satt på doene blir det borte 

fort 

o Ha en automat i elevtjenesten som er litt 

skjult- Er det da mulig å bruke toalettet 

på elevtjenesten 

• Kantina 

o Sette opp priser på noe for å sette ned 

dagens. 

▪ tonje 

o Få tilbake usunne varer- sette opp prisen 

og bruke overskuddet for å sette ned 



 

 

Saksliste og referat SU-SMU 

▪ Snakke med tonje 

o Uke med forslag fra elevene via forms. 

Noen uker/ måned med disse ulike 

forslagene, forms etterpå og 

o Mulighet for å gå ut av pilotprosjektet? 

Hvordan vil dette skje? 

▪ Vi fortsetter fordi det er bra med 

bærekraft.  

▪ Taper ikke penger på dette 

▪ Fylkeskommunen ønsker ikke å 

videreføre 

▪ Det er mulig, men mener vi burde 

fortsette 

▪ Skal etter hvert bare ha 

bærekraftige kantiner i 

fylkeskommunen. Andre skoler 

skal følge oss 

▪ Vi må ha en kantine som er 

bærekraftig men som også 

samsvarer med elevenes behov 

▪ Tonje styrer kantina og jobber 

frem en bærekraftig kantine 

o Enkelte Tver er ikke på, teams chat om 

meny, allergier og vegetar. Instagram- nå 

er det bare story hver mandag. Trenger 

en mer tilgjengelig oversikt. 

▪ Skjermen er til dette. Det ligger 

kantineinformasjon der. 

▪ Kanskje en kanal for kantina- 

elevrådet diskuterer videre 

▪  

   Elevundersøkelsen  Kort informasjon fra rektor  

- Dårligst i fylke på elevundersøkelsen. Mange mener de 

bli mobbet, veldig spredt. Vi fortsetter å jobbe for godt 

miljø. 

- Vi er med neste gang for å bidra 

   Aktuelle prosjekter 

 

 Bærekraftsuka, uke 13 

Aksjon Colombia, 2. juni 

SU-saker  
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 Informasjon     
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